



SPECIAL PROMOTION 特別推廣優惠

STEINER Observer 8 x 42 (#2313)



5 UNITS ONLY! 限量5台!

List price 定價 HK\$2,900

Special promotion price 特別推廣優惠價 HK\$1,450

This special offer is from November 1st 2019 to December 31st, 2019. 此特價推廣優惠期由2019年11月1日至2019年12月31日。



ORDER FORM 訂貨表



Member's No.	Contact number
會員編號	聯絡電話
Member's name	E-mail
會員姓名	電 郵
Total purchase quantity	Total amount
總共購買數量	總銀碼 HK\$
Date of submission	Signature
申請日期//	_
Date of collection	Sign for pick-up
取貨日期//	

Terms and conditions:

- 1. This special offer is from **November 1st 2019** to December 31st, 2019
- 2. This offer is exclusive for **The Hong Kong Bird** Watching Society official members.
- 3. The selling price of the products is subject to change without prior notice.
- 4. The special offer is available subject to stocks last.
- 5. In case of any dispute, The Hong Kong Bird Watching Society / Shriro (H.K.) Ltd. reserves the rights of final decisions.
- 6. To place order, please fill out and return this order form, together with a cheque payable to "The Hong Kong Bird Watching Society" to HKBWS office: 7C, V Ga Building, 532 Castle Peak Road, Lai Chi Kok, Kowloon.
- 7. Regarding Steiner products information, please visit www.steiner.de

條款及細則:

- 1. 此特價推廣優惠期由2019年11月1日 至 2019 年 12 月 31 日。
- 2. 此優惠只適用於香港觀鳥會會員。
- 3. 產品價格如有改動恕不另行通知。
- 4. 優惠價之產品數量有限售完即止。
- 5. 如有任何爭議,香港觀鳥會/石利洛(香 港)有 限 公 司 保 留 最 終 決 定 權。
- 6. 會 員 訂 購 需 填 妥 本 表, 連 同 支 票 (抬 頭 為「香港觀鳥會」)郵寄到香港觀鳥會辦 事 處:香港九龍荔枝角青山道532號偉 基大厦7樓C室。
- 7. 有關德國視得樂產品的資料,請瀏覽 www.steiner.de

港島東中心42樓4201~3室